
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 29. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 737

Ministeren bedes redegøre for, om det i regeringens sundhedsaftale indgået med Dansk

Folkeparti er tanken, at de nuværende regionale hospicepladser skal drives af kommu-

ner? Der henvises til Aftale mellem regeringen og Dansk Folkeparti, Et stærkere sund-

hedsvæsen – tættere på dig, marts 2019.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt

formand
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